
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 

O RADU 35. SJEDNICE  

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 24.01.2024. GODINE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sarajevo, januar 2024. godine 



2 

 

 

ZAPISNIK O RADU 35. SJEDNICE 
GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 24.01.2024. GODINE 

 

Broj: 01-GV-02-110/24 

Datum: 24.01.2024. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 10.30 sati. 
 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Almedin Miladin 

3. Biljana Lazarević 

4. Danijela Šahat 

5. Jasmin Ademović 

6. Toni Vukadin 

7. Adi Škaljić 

8. Amra Zulfikarpašić 

9. Alen Girt 

10. Mirela Džehverović 

11. Ratko Orozović 

12. Alma Čengić 

13. Lajla Ćosović 

14. Srđan Simonović 

15. Vedad Deljković 

16. Dragan Stevanović 

17. Elvedin Korora 

18. Muamer Mekić 

19. Bajro Biber 

20. Robert Pleše 

21. Seid Škaljić 

22. Željko Majstorović 

23. Vedran Dodik 

24. Drago Jurić 

25. Enisa Spahić 
 

Odsutni: Samir Bejić (najavljen izostanak), Jasmin Skorupan (najavljen izostanak) i Srđan Srdić 

(najavljen izostanak) 
 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Anja Margetić Stakić, zamjenica gradonačelnice Grada Sarajeva 

3. Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva  

4. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

5. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

6. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

7. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

8. Dženana Šarčević, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske uprave 

9. Muamer Kutlovac, pomoćnik gradonačelnice za finansije 
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10. Merima Arifhodžić, pomoćnica gradonačelnice za urbano planiranje, investicije, stambene 

i komunalne poslove 

11. Avdija Hasanović, direktor Javnog preduzeća Olimpijski bazen „Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

12. Bakir Hadžiomerović, direktor Javnog preduzeća „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo 

13. Senka Ibrišimbegović, direktorica Javne ustanove „Gradski Muzeji“ Sarajevo 
 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Informisao je Gradsko vijeće da su odsustvo sa današnje sjednice, blagovremeno, najavili 

gradski vijećnici Jasmin Skorupan, Samir Bejić, Srđan Srdić kao i gradska vijećnica Amra 

Zulfikarpašić, a kašnjenje je najavila  gradska vijećnica Biljana Lazarević. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuju 

23 gradska vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 

Zatim je otvorio 35. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 27.12.2023. godine. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Zapisnik o radu 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

održane dana 27.12.2023. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

gradonačelnice. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljen na razmatranje od strane Gradonačelnice, kao ovlaštenog predlagača, u formi 

prijedloga po hitnom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o 

prethodnom pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o davanju stana na privremeno korištenje, bez naknade, Udruženju 

„Srce za djecu oboljelu od raka“ 

2. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Ugovora o privremenom korištenju, bez naknade, nekretnine - vikend objekta 

3. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici za zaključenje vansudske 

nagodbe 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su 

navedeni  prijedlozi odluka dostupni uz poziv za 35. sjednicu Gradskog vijeća, kao i izvještaji 

sa sjednice Administrativne komisije koja je razmatrala predložene odluke. 
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Upoznao je gradske vijećnike da je Administrativna komisija razmatrala i Obavijest o stanju 

predmeta - objekta Upravne zgrade DPO koju je Pravobranilaštvo Grada Sarajevo uputilo 

Administrativnoj komisiji.  

Administrativna komisija je donijela Zaključak da Obavijest, u formi informacije, kao ovlašteni 

predlagač, uputi Gradskom vijeću na razmatranje. 

S tim u vezi, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje i o 

Informaciji o Obavijesti o stanju predmeta - objekta Upravne zgrade DPO Pravobranilaštva 

Grada Sarajeva, koja je predložena na razmatranje od strane Administrativne komisije, kao 

ovlaštenog predlagača, po hitnom postupku. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je upoznao gradske vijećnike da je, 

neposredno pred početak sjednice, dostavljena na razmatranje od strane Gradonačelnice, 

gradskog vijećnika Toni Vukadina i gradskog vijećnika Adija Škaljića, kao ovlaštenih 

predlagača, u formi prijedloga po hitnom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje 

Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, Odluka o utrošku sredstava doznačenih po osnovu 

Sporazuma o dodjeli transfera Gradu Sarajevo za projekat Grada Sarajeva "Sufinansiranje 40. 

godišnjice obilježavanja ZOI 84". 
 

Također je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović upoznao gradske vijećnike 

da je, neposredno pred početak sjednice, dostavljena na razmatranje od strane Komisije za 

izbor i imenovanja, kao ovlaštenog predlagača, u formi prijedloga po hitnom postupku, po 

proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju i Odluka o dodjeli 

priznanja "Ključ Grada Sarajeva". 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju stana na privremeno korištenje, bez 

naknade, Udruženju „Srce za djecu oboljelu od raka“ razmatra u formi prijedloga po hitnom 

postupku. (Na 35. sjednici Gradskog vijeća greškom pročitan, a što je navedeno i u tonskom 

zapisu sa sjednice, Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

potpisivanje Ugovora o privremenom korištenju, bez naknade, nekretnine – vikend objekta 

obzirom da je za izjašnjenje po hitnom postupku, kao prvi, naveden Prijedlog Odluke o davanju 

stana na privremeno korištenje, bez naknade, Udruženju „Srce za djecu oboljelu od raka“). 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici za 

zaključenje vansudske nagodbe razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 
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Sarajeva za potpisivanje Ugovora o privremenom korištenju, bez naknade, nekretnine – vikend 

objekta razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i  jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se 

nisu izjasnila) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Informacija o Obavijesti o stanju 

predmeta - objekta Upravne zgrade DPO Pravobranilaštva Grada Sarajeva razmatra po 

hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  većinom glasova, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ 

i  jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog 

da se Odluka o utrošku sredstava doznačenih po osnovu Sporazuma o dodjeli transfera Gradu 

Sarajevo za projekat Grada Sarajeva "Sufinansiranje 40. godišnjice obilježavanja ZOI 84" 

razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i  šest „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja "Ključ Grada 

Sarajeva" razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Muamer Mekić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvedin 

Korora) 

3. Prijedlog Odluke o izboru članova Komisije za razmatranje, obradu i analizu pristiglih 

prijava na Konkurs za stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva, 

predstavnika Gradskog vijeća, za školsku 2023./2024. godinu 

4. Prijedlog Odluke za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su postigli zapažene 

rezultate na zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u prethodnoj 

2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

5. Prijedlog Odluke o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo 

6. Prijedlog Odluke o visini novčanog iznosa ”Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva” u 

2024. godini 

7. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada JU „Gradski Muzeji” Sarajevo 

sa finansijskim planom za 2024. godinu 

8. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

turističkih vodiča Sarajeva „Vučko” 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 
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„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Muamer Mekić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Elvedin Korora) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru članova Komisije za 

razmatranje, obradu i analizu pristiglih prijava na Konkurs za stipendiranje učenika srednjih 

škola iz Budžeta Grada Sarajeva, predstavnika Gradskog vijeća, za školsku 2023./2024. godinu 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i  jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se 

nisu izjasnila), usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka za nagrađivanje učenika srednjih 

škola koji su postigli zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih 

predmeta u prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i 

događaja značajnih za Grad Sarajevo razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o visini novčanog iznosa ”Šestoaprilske 

nagrade Grada Sarajeva” u 2024. godini razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Program rada JU 

„Gradski Muzeji” Sarajevo sa finansijskim planom za 2024. godinu razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o utvrđivanju posebnog značaja za Grad 

Sarajevo za Udruženje turističkih vodiča Sarajeva „Vučko” razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
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***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradskih vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je dnevni red 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Muamer Mekić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvedin 

Korora) 

3. Prijedlog Odluke o izboru članova Komisije za razmatranje, obradu i analizu pristiglih 

prijava na Konkurs za stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva, 

predstavnika Gradskog vijeća, za školsku 2023./2024. godinu 

4. Prijedlog Odluke za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su postigli zapažene 

rezultate na zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u prethodnoj 

2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

5. Prijedlog Odluke o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo 

6. Prijedlog Odluke o visini novčanog iznosa ”Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva” u 

2024. godini 

7. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada JU „Gradski Muzeji” Sarajevo 

sa finansijskim planom za 2024. godinu 

8. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

turističkih vodiča Sarajeva „Vučko” 

9. Prijedlog Odluke o davanju stana na privremeno korištenje, bez naknade, Udruženju 

„Srce za djecu oboljelu od raka“ 

10. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Ugovora o privremenom korištenju, bez naknade, nekretnine - vikend objekta 

11. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici za zaključenje vansudske 

nagodbe 

12. Prijedlog Odluke o utrošku sredstava doznačenih po osnovu Sporazuma o dodjeli 

transfera Gradu Sarajevo za projekat Grada Sarajeva "Sufinansiranje 40. godišnjice 

obilježavanja ZOI 84" 

13. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja "Ključ Grada Sarajeva" 

14. Nacrt Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Alipašin Most VI” sa Nacrtom Odluke 

o provođenju Regulacionog plana „Alipašin Most VI” 

15. Informacija o Obavijesti o stanju predmeta - objekta Upravne zgrade DPO 

Pravobranilaštva Grada Sarajeva  

16. Informacija o realizaciji društveno - korisnih projekata i aktivnosti JP ”Olimpijski 

bazen Otoka” d.o.o. Sarajevo, s prijedlogom mjera i aktivnosti u realizaciji projekata 

17. Informacija o implementaciji Plana djelovanja za mlade 

18. Informacija o realizaciji vijećničkih pitanja i inicijativa 

19. Informacija o realizaciji projekta sanacije zacijevljenog dijela Bistričkog potoka 

20. Informacija o radu Odbora za organizaciju obilježavanja 40. godišnjice Zimskih 

olimpijskih igara održanih u Sarajevu 1984. godine 

21. Informacija o postupku izbora za najbolju fotografiju praznično ukrašenog Sarajeva 

22. Vijećnička pitanja i inicijative 
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Ad 1) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Muamer Mekić) 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke  je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i  jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik 

se nije izjasnio), usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Muamer Mekić), kako je predložena. 
 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvedin 

Korora) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke  je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio), usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Elvedin Korora), kako je predložena. 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o izboru članova Komisije za razmatranje, obradu i analizu pristiglih 

prijava na Konkurs za stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva, 

predstavnika Gradskog vijeća, za školsku 2023./2024. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke  je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izboru članova Komisije za razmatranje, obradu i analizu pristiglih 

prijava na Konkurs za stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva, 

predstavnika Gradskog vijeća, za školsku 2023./2024. godinu, kako je predložena. 
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Ad 4) 

Prijedlog Odluke za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su postigli zapažene 

rezultate na zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u prethodnoj 

2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za  društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović, zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović, gradski 

vijećnik Adi Škaljić, gradski vijećnik Dragan Stevanović i gradonačelnica Grada 

Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Gradsko vijećnik Adi Škaljić je, u diskusiji, iznio određene primjedbe na predloženu Odluku 

te sugerisao predlagaču da iste prihvati kako bi se otklonile tehničke i suštinske greške u 

predloženoj Odluci. 
 

Gradski vijećnik Dragan Stevanović je, u diskusiji, podnio amandmane na Prijedlog Odluke, 

koji glase: 
 

Amandman I 

„Da se u naslovu Odluke piše sljedeće: „u prethodnoj školskoj godini iz Budžeta Grada 

Sarajeva za tekuću školsku godinu“.“ 
 

Amandman II 

“Da se u članu 1. u stavu 2. iza riječi: “iz Budžeta Grada Sarajeva” napiše umjesto: “za 2024.”  

“za tekuću godinu, a jedan ostvaren najviše u prethodnoj školskoj godini”.” 
 

Amandman III 

„Da  se u članu 2. u tačci 1. napiše u trećem redu: „iz nastavnih predmeta u prethodnoj školskoj 

godini iz Budžeta Grada Sarajeva za tekuću godinu“.“ 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić je, u diskusiji, zatražila pauzu kako bi 

se očitovala o iznesenim prijedlozima. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao Gradonačelnicu, da na 

osnovu diskusija gradskih vijećnika, sačini amandmane i, nakon pauze, iste podnese. 

***** 

Predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika „SMS-Savez za Stari Grad-Srđan Srdić“,  

gradski vijećnik Vedran Dodik je, u ime Kluba, zatražio pauzu.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio pauzu do 11.55 sati. 
 

***** 

U nastavku sjednice, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je obrazložio 

razloge pauze. 

***** 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio pauzu u trajanju od 5. 

minuta radi održavanja sjednice Komisije za Statut i akte na kojoj su razmotreni podneseni 

amandmani. 

***** 

U nastavku sjednice, gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić je, u skladu sa 

članom 126. stav 6. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, na Prijedlog Odluke za 
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nagrađivanje učenika srednjih škola koji su postigli zapažene rezultate na zvaničnim 

takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz 

Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, podnijela amandmane, koji glase: 
 

Amandman I 
  

U članu 3. stav (1) tačka a) Prijedloga Odluke za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su 

postigli zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u 

prethodnoj 2023./2024. godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu briše se kosa crta i 

riječ „boravište“. 
 

Amandman II 

U članu 5. Prijedloga Odluke stavovi će biti naznačeni na način kako je to propisano odredbama 

Pravila i postupaka za izradu zakona i drugih propisa FBiH. 
 

Amandman III 

U članu 6. stav (1) tačka c) Prijedloga Odluke brišu se riječi: „najmanje tri godine prije 

podnošenja prijave na javni poziv“. 
 

Amandman IV 

U članu 11. stav (3) Prijedloga Odluke iza riječi: „w.w.w. sarajevo.ba“ interpunkcijski znak 

tačka zamjenjuje se interpunkcijskim znakom zarez i dodaju se riječi: „i na istu prijavljeni 

aplikanti imaju pravo žalbe u roku od osam dana od dana objavljivanja iste o kojoj odlučuje 

Drugostepena komisija Gradskog vijeća Grada Sarajeva s tim da žalbeni postupak treba biti 

okončan u roku koji ne može biti duži od 30 dana računajući od dana objavljivanja Preliminarne 

liste“. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su Amandman I, 

Amandman II, Amandman III i Amandman IV Gradonačelnice, kao ovlaštenog 

predlagača, postali sastavni dio Prijedloga Odluke o izboru članova Komisije za razmatranje, 

obradu i analizu pristiglih prijava na Konkurs za stipendiranje učenika srednjih škola iz 

Budžeta Grada Sarajeva, predstavnika Gradskog vijeća, za školsku 2023./2024. godinu. 
 

Nakon konstatacije da se više niko od gradskih vijećnika nije prijavio za diskusiju i poziva 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

većinom glasova, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i jednim „suzdržanim“ 

glasom prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je Odluku 

o izboru članova Komisije za razmatranje, obradu i analizu pristiglih prijava na Konkurs za 

stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva, predstavnika Gradskog vijeća, 

za školsku 2023./2024. godinu, kako je predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim 

amandmanima. 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo, kako je predložena. 
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Ad 6) 

Prijedlog Odluke o visini novčanog iznosa ”Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva” u 

2024. godini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Administrativna komisija. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o visini novčanog 

iznosa ”Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva” u 2024. godini, kako je predložena. 
 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada JU „Gradski Muzeji” Sarajevo 

sa finansijskim planom za 2024. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Upravni odbor JU „Gradski Muzeji“ Sarajevo. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti, Administrativna komisija i 

Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovala je zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Mirela Džehverović. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je 

Odluku o davanju saglasnosti na Program rada JU „Gradski Muzeji” Sarajevo sa 

finansijskim planom za 2024. godinu, kako je predložena. 
 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

turističkih vodiča Sarajeva „Vučko” 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za lokalni biznis i turizam i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio da je Odbor za lokalni 

biznis i turizam podnio Amandman na Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za 

Grad Sarajevo za Udruženje turističkih vodiča Sarajeva „Vučko”, koji je dostupan u materijalu 

i koji glasi: 

„U članu 2. Prijedloga Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

turističkih vodiča Sarajeva “Vučko”, navedeni iznos „4.000,00 KM“ se mijenja iznosom 

„8.000,00 KM“.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je pozvao Gradonačelnicu da se očituje 

o podnesenom Amandmanu Odbora za lokalni biznis i turizam. 
 



12 

 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić je podnijela uvodno izlaganje, u kojem 

se očitovala i o podnesenom Amandmanu. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić se nije saglasila sa podnesenim 

Amandamnom. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Alen Girt. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se 

o Amandmanu Odbora za lokalni biznis i turizam Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od 

gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je 

Odluku o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje turističkih 

vodiča Sarajeva „Vučko”, kako je predložena. 
 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o davanju stana na privremeno korištenje, bez naknade, Udruženju 

„Srce za djecu oboljelu od raka“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrale Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju stana na 

privremeno korištenje, bez naknade, Udruženju „Srce za djecu oboljelu od raka“, kako 

je predložena. 
 

Ad 10) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Ugovora o privremenom korištenju, bez naknade, nekretnine - vikend objekta 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Administrativna komisija. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio da je Gradonačelnica 

podnijela Amandman na Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Ugovora o privremenom korištenju, bez naknade, nekretnine - vikend 

objekta koji je dostupan u materijalu za 35. sjednicu Gradskog vijeća. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić koja je, u 

diskusiji, podsjetila na sadržaj podnesenog Amandmana. 

„U članu 1. Prijedloga Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

potpisivanje Ugovora o privremenom korištenju, bez naknade, nekretnine - vikend objekta, u 

članu 1. stav (2) iza riječi „Škola prirode“, umjesto interpunkcijskog znaka tačke stavlja se 
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interpunkcijski znak zarez i dodaju riječi: „ uz obavezu dostavljanja šestomjesečnog izvještaja 

o realizaciji navedenog projekta“.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Amandman 

Gradonačelnice, kao ovlaštenog predlagača, postao sastavni dio Prijedloga Odluke o davanju 

saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Ugovora o privremenom korištenju, 

bez naknade, nekretnine - vikend objekta. 
 

Nakon konstatacije da se niko od gradskih vijećnika nije prijavio za diskusiju i poziva 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti 

gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Ugovora o privremenom korištenju, bez 

naknade, nekretnine – vikend objekta, kako je predložena i izmijenjena u skladu sa 

podnesenim Amandmanom. 
 

Ad 11) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici za zaključenje vansudske nagodbe 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrale Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti 

gradonačelnici za zaključenje vansudske nagodbe, kako je predložena. 
 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o utrošku sredstava doznačenih po osnovu Sporazuma o dodjeli 

transfera Gradu Sarajevo za projekat Grada Sarajeva "Sufinansiranje 40. godišnjice 

obilježavanja ZOI 84" 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica i dva gradska vijećnika. 

Prijedlog Odluke je dostupan  uz poziv za sjednicu. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o utrošku sredstava doznačenih po osnovu Sporazuma o dodjeli 

transfera Gradu Sarajevo za projekat Grada Sarajeva "Sufinansiranje 40. godišnjice 

obilježavanja ZOI 84", kako je predložena. 
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Ad 13) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja "Ključ Grada Sarajeva" 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja, na prijedlog Gradonačelnice. 

Prijedlog Odluke je dostupan  uz poziv za sjednicu. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, dva glasa „protiv“ 

i tri „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluke o dodjeli priznanja "Ključ Grada Sarajeva" (NJ. E. Dr. Mohammad 

bin Abdulkarim Al-Issa), kako je predložena. 

Ad 14) 

Nacrt Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Alipašin Most VI” sa Nacrtom Odluke o 

provođenju Regulacionog plana „Alipašin Most VI” 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Nacrta Odluke je Gradonačelnica. 

Nacrt Odluke su razmatrali Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta i Komisija za 

Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Alipašin 

Most VI” sa Nacrtom Odluke o provođenju Regulacionog plana „Alipašin Most VI”, 

upućuje u javnu raspravu, kako je predložen. 
 

Ad 15) 

Informacija o Obavijesti o stanju predmeta - objekta Upravne zgrade DPO 

Pravobranilaštva Grada Sarajeva  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Informaciju je podnijela Administrativna komisija. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o Obavijesti o stanju predmeta - objekta 

Upravne zgrade DPO Pravobranilaštva Grada Sarajeva.  
 

Ad 16) 

Informacija o realizaciji društveno - korisnih projekata i aktivnosti JP ”Olimpijski bazen 

Otoka” d.o.o. Sarajevo, s prijedlogom mjera i aktivnosti u realizaciji projekata 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Informaciju je podnijela Skupština JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za društvene djelatnosti.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Toni Vukadin i gradski vijećnik 

Dragan Stevanović. 
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Gradski vijećnik Toni Vukadin je, u diskusiji, predložio dva zaključka, sljedećeg sadržaja. 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu Skupštini Kantona Sarajevo, da zaduži 

Vladu Kantona Sarajevo da utvrdi obaveze finansiranja škole plivanja za učenike četvrtih 

razreda osnovne škole, i to u cijelosti iz Budžeta Kantona Sarajeva uključujući i prijevoz 

učenika do i sa bazena. 

2. Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu Skupštini Kantona Sarajevo, da zaduži 

Vladu Kantona Sarajevo da se izvrše izmjene i dopune odgovarajućih propisa kojima će se 

definirati obaveze općina u Kantonu Sarajevo da finansiraju dodatnu obuku djece koja su 

naučila plivati radi dodatnog unapređenja tehnike plivanja, kako bi ta djeca zaista bila 

osposobljena za plivanje, ali i za bavljenje ovim zdravim i korisnim sportom. 
 

Gradski vijećnik Dragan Stevanović je, u diskusiji, predložio Zaključak, sljedećeg sadržaja. 

Predlaže se da Gradonačelnica, u saradnji sa upravom Javnog preduzeća „Olimpijski bazen 

Otoka“, za jednu od narednih sjednica, predloži cjelovit program aktivnosti sa mjerama 

aktivnosti u cilju realizacije društveno korisnih aktivnosti koje vodi JP „Olimpijski bazen 

Otoka“ Sarajevo, sa posebnim osvrtom na školu plivanja. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmina Ademovića pozvao gradske vijećnike 

da se izjasne o zaključcima koji je predložio gradski vijećnik Toni Vukadin. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zaključak gradskog vijećnika Tonija Vukadina, koji glasi: 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu Skupštini Kantona Sarajevo, da zaduži 

Vladu Kantona Sarajevo da utvrdi obaveze finansiranja škole plivanja za učenike četvrtih 

razreda osnovne škole, i to u cijelosti iz Budžeta Kantona Sarajeva uključujući i prijevoz 

učenika do i sa bazena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Zaključak gradskog vijećnika Tonija Vukadina, koji glasi: 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu Skupštini Kantona Sarajevo, da zaduži 

Vladu Kantona Sarajevo da se izvrše izmjene i dopune odgovarajućih propisa kojima će se 

definirati obaveze općina u Kantonu Sarajevo da finansiraju dodatnu obuku djece koja su 

naučila plivati radi dodatnog unapređenja tehnike plivanja, kako bi ta djeca zaista bila 

osposobljena za plivanje, ali i za bavljenje ovim zdravim i korisnim sportom. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji društveno - korisnih projekata 

i aktivnosti JP ”Olimpijski bazen Otoka” d.o.o. Sarajevo, s prijedlogom mjera i aktivnosti 

u realizaciji projekata 
 

Ad 17) 

Informacija o implementaciji Plana djelovanja za mlade 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradskog vijećnika 

Dragana Stevanovića da, još jednom, pročita zaključak, koji je predložio pod tačkom 

Informacija o realizaciji društveno - korisnih projekata i aktivnosti JP ”Olimpijski bazen 

Otoka” d.o.o. Sarajevo, s prijedlogom mjera i aktivnosti u realizaciji projekata kako bi se 

Gradsko vijeće izjasnilo o istom. 
 

Gradski vijećnik Dragan Stevanović, je ponovio, predloženi Zaključak. 

Predlaže se da Gradonačelnica, u saradnji sa upravom Javnog preduzeća „Olimpijski bazen 
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Otoka“, za jednu od narednih sjednica, predloži cjelovit program aktivnosti sa mjerama 

aktivnosti u cilju realizacije društveno korisnih aktivnosti koje vodi JP „Olimpijski bazen 

Otoka“ Sarajevo, sa posebnim osvrtom na školu plivanja. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zaključak gradskog vijećnika Dragana Stevanovića. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović dao riječ gradskom 

vijećniku Toniju Vukadinu. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrala Komisija za pitanja mladih.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o implementaciji Plana djelovanja za 

mlade. 
 

Ad 18) 

Informacija o realizaciji vijećničkih pitanja i inicijativa 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji vijećničkih pitanja i 

inicijativa. 
 

Ad 19) 

Informacija o realizaciji projekta sanacije zacijevljenog dijela Bistričkog potoka 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji projekta sanacije 

zacijevljenog dijela Bistričkog potoka. 
 

Ad 20) 

Informacija o radu Odbora za organizaciju obilježavanja 40. godišnjice Zimskih 

olimpijskih igara održanih u Sarajevu 1984. godine 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Informaciju je podnio Odbor za organizaciju obilježavanja 40. godišnjice Zimskih olimpijskih 

igara održanih u Sarajevu 1984. godine. 
 

Uvodno izlaganje podnio je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji 

predsjedavajućeg Odbora. 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o radu Odbora za organizaciju 

obilježavanja 40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih u Sarajevu 1984. godine. 
 

Ad 21) 

Informacija o postupku izbora za najbolju fotografiju praznično ukrašenog Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Ratko Orozović i gradonačelnica 

Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o postupku izbora za najbolju fotografiju 

praznično ukrašenog Sarajeva. 
 

Ad 22) 

Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 35. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja i inicijative, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika 

i radnih tijela, koje su zaprimljene do održavanja sjednice.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio izjašnjenje o inicijativi 

gradskog vijećnika Vedada Deljkovića i inicijativi Odbora za društvene djelatnosti za koje su 

podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 

Podsjetio je gradske vijećnike da će inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća 

biti proslijeđene na dalje nadležno postupanje. 

1. Odbor za društvene djelatnosti je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

„Odbor za društvene djelatnosti putem Gradskog vijeća upućuje inicijativu Skupštini i 

Vladi Kantona Sarajevo da ubuduće planira sredstva za realizaciju škole plivanja u skladu 

sa Pravilnikom o organizaciji i realizaciji izleta, studijskih posjeta, ekskurzija, 

kampovanja/logorovanja, društvo korisnog rada, škole u prirodi i drugih oblika odgojno 

obrazovnog rada u osnovnoj i srednjoj školi (“Službene novine Kantona Sarajevo, broj 

15/22).“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

***** 

Gradski vijećnik Vedad Deljković se izjasnio da nije potrebno da se Gradsko vijeće 

izjašnjava o inicijativi koju je uputio, obzirom da je inicijativa realizovana od strane 

Gradonačelnice. 

***** 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 

2. Gradska vijećnica Lajla Ćosović je uputila i obrazložila inicijativu za pomoć porodici 

Pajalić u sanaciji štete nastale požarom na privatnom objektu u ulici Hamida Beširevića br.97. 
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3. Zamjenica predsjedavajućeg Mirela Džehverović uputila je i obrazložila inicijativu, u 

izlaganju sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da se revidira  postojeća usvojena Odluka za nagrađivanje učenika srednjih 

škola koji su postigli zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih 

predmeta u prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. 

godinu, ili da se donese nova Odluka tako da dobije karakter trajnog gradskog propisa. 
 

4. Gradska vijećnica Biljana Lazarević uputila je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da se iz sredstava Tekuće rezerve Budžeta Grada Sarajeva izdvoje sredstva za 

adaptaciju mokrih čvorova u Općoj bolnici na Odjelu radiološke dijagnostike. 
 

5. Gradski vijećnik Adi Škaljić uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja.  

Prošle godine, dopunjen je Kalendar obilježavanja važnih datuma, odnosno datuma od 

značaja za Grad Sarajevo obilježavanjem Dana nulte stope tolerancije za diskriminaciju 

koji se treba obilježiti 02. marta. Moje pitanje je u kojoj fazi su pripreme za obilježavanje 

ovog datuma od značaja za Grad Sarajevo? 
 

6. Gradski vijećnik Vedran Dodik uputio je i obrazložio inicijativu  sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da se u okviru Grada Sarajeva formira šalter sala gdje bi se ovjeravali potpisi 

građana, odnosno kopije dokumenata, uz naplatu administrativne takse, a u cilju povećanja 

prihoda Grada Sarajeva. 
 

7. Gradski vijećnik Vedran Dodik uputio je i obrazložio inicijativu  sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva uputi inicijativu nadležnom organu da se 

osvijetli cesta kojom se ulazi u grad sa istočne strane i to u dijelu koji pripada Općini Stari 

Grad Sarajevo. Tako bi se naglasio ulaz u glavni grad. Ukoliko nadležni organ nije u 

mogućnosti finansirati ovakav projekat u  cjelini, potrebno je da Gradonačelnica razmotri 

mogućnost da ga i Grad Sarajevo sufinansira. 
 

8. Gradski vijećnik Vedran Dodik uputio je i obrazložio inicijativu  sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva razmotri mogućnost, u saradnji sa gradskim 

općinama, da se procedura  odobravanja postavljanja reklamnih panoa uz korito rijeke 

Miljacke prenese gradskim općinama, budući da poslije saglasnosti Grada Sarajeva, 

postavljanje panoa svojim rješenjem, odobravaju gradske općine. U slučaju prihvaćanja 

takvog rješenja, sredstva koja se prikupljaju za korištenje zemljišta bi pripala općinama, 

uz izdvajanje određenog postotka za Grad Sarajevo. Ovim bi se olakšalo i ubrzalo 

izdavanje rješenja. 
 

9. Gradski vijećnik Ratko Orozović uputio je i obrazložio inicijativu  sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo razmotri mogućnost određene stimulacije građanima na 

rubnim područjima grada koji koriste ugalj za grijanje da pređu na alternativni energent, 

najbolje na struju, jer bi ovo značajno uticalo na kvalitet zraka u Sarajevu. (Iznio je 

informaciju da je Evropska unija odobrila 50 miliona eura za podršku prelaska na 

alternativni izvor energije i da je Grad Sarajevo obavezan da to iskoristi s ciljem 

poboljšanja kvaliteta zraka). 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 35. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 13.25 sati.   
 

***** 
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Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.     

  

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 
 

Mila Eminović  
 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA 
  

Jasmin Ademović, s.r. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


